

香 港 龍 舟 協 會 HONG KONG DRAGON BOAT ASSOCIATION

Athlete Registration Form

運動員註冊申請表

Valid for ONE YEAR 有效期爲壹年

運動員編號

Athlete No.

Athlete Registration Fee 運動員註冊費		港幣 HK\$100.00						
□ New Registration 新註冊 □ Renew Registration 延續註冊								
申請人資料 Personal Particulars								
Affiliated Club 屬會 野人國際龍舟會 De								
Membership No (If applicable) 會員號碼(如適用)	Name in Chinese 姓名(中文)	Recent Photo 近照						
Family Name 姓(English 英文)								
First Name 名(English 英文)	•							
Nationality 國籍 Travel docu 旅遊證件類	註明):							
□ Passport 護照 □ HKID Card No.香港身份證號碼								
Sex 性別	DD 日 MM 月 YYYY 年 Age							
Phone number 聯絡電話								
E-Mail Address 電子郵址								
Address 地址								
Card Collection 領取方法								
□ By mail 郵寄 □ Collect at Registration Counter on the upcoming race day 於下一個比賽日到登記處領取								



香 港 龍 舟 協 會 HONG KONG DRAGON BOAT ASSOCIATION

Declaration And Signature 聲明及簽署

- 1. I hereby acknowledge and confirm that the information which I am required to disclose in this application is voluntary. However, I agree that in order to facilitate normal processing of the application. I should supply all the information requested and my failure to do so may result in this application not being processed.
- 2. I warrant that the information supplied aforesaid is true, correct and complete. I hereby also declare and agree that any personal information regarding me or any other person collected or held by Hong Kong Dragon Boat Association (HKDBA) is provided by me and may be held, used and disclosed to enable HKDBA to (1)process, assess and this application or any other application made by me, (2)provide all services related to this or any other application as aforesaid, and / or (3) communicate with me for any purpose, unless otherwise notified by me in writing to the contrary.
- 3. I may contact HKDBA at any time to gain access to and request correction of or amendment to the aforesaid data.

 4. I agree to abide by the constitution and by-law of the Association, which may refuse to accept this application
- without giving any reason therefore.

By signing below. I certify that I agree to all the terms, conditions and disclosures on this Application Form.

- 一、本人聲明本人爲此申請提供之資料出於自願。本人明瞭根據申請之正常程序,本人當提供所需之所有資料,而資料不足可能導致申請不獲處理。
- 二、本人證實所填資料正確無訛,並同意一切用香港龍舟協會所收集或持有、披露及使用,使能夠(1)處理及審核本人此申請或其他申請。(2)提供與此項申請或上述其他申請有關之服務。(3)就任何事宜與本人聯絡,直至本人作出書面指示為止。
- 三、本人可隨時聯絡香港龍舟協會查詢及要求修改或修訂所填資料。
- 四、本人同意遵守香港龍舟協會之會章及會規,香港龍舟協會有權拒絕接納本人之申請而無需給予任何原因。

以下簽名證明本人閱讀,符合及同意所有印在此表格上的條件及聲明。

Signature of Applicant	Date
申請人簽名	日期

Application Procedure 申請手續

Please submit the following document to Hong Kong Dragon Boat Association **BY MAIL** 請 **郵寄** 以下資料至香港龍舟協會

- 1) Completed registration form 已填妥之申請表格
- 2) Photo 相片
- 3) HKID Card Copy 香港身份證影印本
- 4) Sampled envelope 回郵信封
- 5) Crossed cheque (HK\$100) payable to "Hong Kong Dragon Boat Association" 劃線支票港幣100元抬頭書「香港龍舟協會」

Address: Room 1032, Olympic House, 1 Stadium Path, So Kon Po, Causeway Bay, HONG KONG 地址:香港銅鑼灣掃桿埔大球場徑一號奧運大樓1032室)

Enquiry查詢

Tel電話 8106 8134 Email電郵 hkdba@hkolympic.org

For Official Use Only 此欄由會方專用

Received Date	Cheque No	Bank	Receipt No.
收表日期	支票號碼	銀行	收據編號